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1. Danışma Kurulu Bulunan Birimler 

 Diş Hekimliği Fakültesi 

 Eczacılık Fakültesi 

 Gemi İnşaatı ve Denizcilik Fakültesi 

 İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 

 İslami İlimler Fakültesi 

 Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi 

 Orman Fakültesi 

 Sağlık Bilimleri Fakültesi 

 Sanat ve Tasarım Fakültesi 

 Sosyal ve Beşeri Bilimler Fakültesi 

 Su Ürünleri Fakültesi 

 Tıp Fakültesi 

 Turizm Fakültesi 

 Fen Bilimleri Enstitüsü 

 Sağlık Bilimleri Enstitüsü 

 Sosyal Bilimler Enstitüsü 

 Yabancı Diller Yüksekokulu 

 Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 

 Avrupa Birliği Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Biyomedikal, Test Kalibrasyon Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Grafen Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 İstatistik, Danışmanlık, Ölçme ve Değerlendirme Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Kadın ve Aile Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Kariyer Geliştirme Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Medya ve İletişim Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Merkezi Araştırma Laboratuvarları Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Sağlık Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Türkçe Öğretimi Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Yapay Zeka ve Veri Bilimi Uygulama ve Araştırma Merkezi 
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2. 2022 Yılı Birim Danışma Kurulu Toplantı Kararları 

 Diş Hekimliği Fakültesi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Eczacılık Fakültesi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• Fakültemizin mevcut beş yıllık eğitim 

programı hakkında görüş ve önerilerin 

değerlendirilmesi 

• Öğrencilerin mesleki yönelim anket 

sonuçlarının görüşülmesi 

• 2022-2023 akademik yılında 

gerçekleştirilebilecek meslek içi eğitimler 

için görüş ve önerilerin değerlendirilmesi 

• 2022-2023 akademik yılında staj derslerine 

yönelik önerilerin değerlendirilmesi 

• 2022-2023 akademik yılında 

gerçekleştirilmek üzere sosyal sorumluluk 

projelerinin görüşülmesi ve önerilerin 

değerlendirilmesi 

• Lisans öğrencileri için 5S eğitiminin uygulanması 

konusu görüşülmüştür. Dekanlık tarafından danışma 

kuruluna bilgi verilmesine karar verilmiştir. 

 Lisans eğitiminde sanayi ve üretim konularının önemi 

görüşülmüştür. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini ilgili lisans dersleri konusunda 

bilgilendirmiştir. 

 Lisans eğitiminde ruhsatlandırma konusunun önemi 

görüşülmüştür. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini ilgili lisans dersleri konusunda 

bilgilendirmiştir. 

 Yeni nesil cihazlar ve bu cihazların endüstride 

kullanımı konusu görüşülmüştür. İlgili öğretim 

üyeleri danışma kurulu üyelerini ilgili lisans dersleri 

konusunda bilgilendirmiştir. 

 Danışma kurulu üyeleri tarafından majistral ilaçlar 

konusunda eğitim talep edilmiştir. 

Dekanlık tarafından danışma kuruluna bilgi 

verilmesine karar verilmiştir. 

 Öğrencilerimizden gelen sokak hayvanları ile ilişkili 

sosyal sorumluluk projeleri hakkında danışma kurulu 

üyelerine bilgi verilmiştir. 

 FIP’de çalışma ve staj olanakları görüşülmüştür. İlgili 

öğretim üyeleri danışma kurulu üyelerini 

bilgilendirmiştir. 

 Türk Patent Enstitüsü hakkında görüş alışverişinde 

bulunulmuştur. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini bilgilendirmiştir. 

 Tıbbi cihazlar ve tıbbi cihaz firmaları konusu 

görüşülmüştür. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini ilgili lisans dersleri konusunda 

bilgilendirmiştir. 
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 TİTCK ile ilişkili eğitimler ve TİTCK eczacı 

istihdamı konusu görüşülmüştür. İlgili öğretim 

üyeleri danışma kurulu üyelerini ilgili lisans dersleri 

konusunda bilgilendirmiştir. 

 Staj komisyonu ile birlikte danışma kurulunun kamu 

kurumlarında staj yapan öğrenciler için genel bir staj 

protokolü belirlemesi konusu görüşülmüştür. İlgili 

öğretim üyeleri danışma kurulu üyelerini staj dersleri 

konusunda bilgilendirmiştir. 

 Besin toksikolojisi, zehir danışma alanlarında eğitim 

verilmesi ve eczacı istihdamı konusu görüşülmüştür. 

İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu üyelerini bu 

konuda bilgilendirmiştir. 

 İzmir Eczacı Odası’nın yeni eczane açanlar için 

eğitim düzenlemesi konusu görüşülmüştür. İlgili 

danışma kurulu üyeleri kurula bilgi vermiştir. 

 Meslek içi eğitimler ile ilgili görüşler paylaşılmıştır. 

İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu üyelerini bu 

konuda bilgilendirmiştir. 

 Kariyer planlamasında yurtdışında eczacılık mesleği 

konusu görüşülmüştür. Dekanlık tarafından 

organizasyon planlanması kararı alınmıştır. 

 Burs Komisyonu ile birlikte eczacılıkla ilişkili farklı 

kurumların koordinasyon içinde çalışmaları konusu 

görüşülmüştür. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini bu konuda bilgilendirmiştir. 

 Kariyer günleri etkinliklerinin planlanması kararı 

alınmıştır. İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu 

üyelerini bu konuda bilgilendirmiştir. 

 Lisans derslerine farklı kurumlarda görev yapan 

eczacıların destek vermeleri konusu görüşülmüştür. 

İlgili öğretim üyeleri danışma kurulu üyelerini bu 

konuda bilgilendirmiştir. 

 Mevzuat ve ilişkili derslerde bilanço inceleme, 

finansal okur yazarlık vb. konuların yer alması 

konusunun önemi değerlendirilmiştir. İlgili öğretim 

üyeleri danışma kurulu üyelerini bu konuda 

bilgilendirmiştir. 

 Mevzuat ve ilişkili derslerin 14 haftalık ders 

programlarının danışma kurulu ile birlikte 
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incelenmesine karar verilmiştir. İlgili öğretim üyeleri 

danışma kurulu üyelerini bu konuda bilgilendirmiştir. 

 

 İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• Sosyal Sorumluluk Projeleri ile ilgili iş 

birliği 

• “Staj” ve “İş Başı Eğitimi” uygulamaları 

konularında iş birliği 

• Danışma Kurulu ile ortak Avrupa Birliği 

projeleri 

• Çiğli Kaymakamı Adnan Çakıroğlu ile İİBF 

bünyesindeki sosyal sorumluluk projeleri hakkında 

konuşuldu. Kaymakam Bey Çiğli Kaymakamlığı 

bünyesinde sosyal sorumluluk projeleri hakkında 

bilgi verdi. Dekanlık olarak sosyal sorumluluk 

projeleri ile ilgili Çiğli Kaymakamlığı’ndan destek 

istendi. Özellikle öğrencilerin katılımı ile ev 

ziyaretleri ve huzurevi ziyaretleri yapılması hakkında 

konuşuldu. Çiğli Kaymakamlığı Sosyal Hizmetler 

Müdürü ve Vakıf Müdürü ile ileriki projelerde 

birlikte çalışabileceği konusunda karara varıldı. 

• Çiğli Kaymakamlığı’na staj ve iş başı eğitim 

programları hakkında bilgi verildi. Kaymakamlık 

bünyesinde mümkün olan bölümlere stajyer öğrenci 

yerleştirme konusunda konuşmalar yapıldı. Çiğli 

Kaymakamı Adnan Çakıroğlu, Yazı İşleri Müdürlüğü 

ile iletişime geçmemiz konusunda dekanlığa bilgi 

verdi. 

• Acil Ambulans Hekimleri Derneği (AAHD) Başkanı, 

Turhan Sofuoğlu ile afet yönetimi, iklim krizi 

konularında iş birlikleri konusunda konuşuldu. 

• Danışma kurulu ile toplantıların senede 2 defa en az 

biri yüz yüze olacak şekilde gerçekleştirilmesi 

hususunda karar alındı. 

 

 İslami İlimler Fakültesi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 
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 Orman Fakültesi 

 Takip, izleme ve kolay denetlenebilir olması için staj ve 7+1 İME programına katılacak öğrencilerin 

İzmir ili ve civarındaki yakın işletmelerde değerlendirilmesi önerildi. 

 7+1 İME programının ilk uygulama sonuçlarının takip edilerek dönem değişikliği gerekip 

gerekmeyeceğinin takip edilmesi önerildi. 

 Öğrencilerin staj ve 7+1 İME programı için kamunun yanı sıra belediyeler ve özel sektöre gönderilerek 

deneyim kazanmaları önerildi. 

 Orman Mühendisleri Odası ile protokol yapılarak özel sektörde çalışma / staj imkanlarının artırılması 

önerilerek, tek protokol üzerinden İME programının yapılıp yapılamayacağının araştırılması önerildi. 

 Orman Mühendisliği Bölümü öğrencileri için özel sektör girişimciliğinin artırılmasına yönelik önlemler 

(uygun dersler ve sertifika programlarının açılması vb.) alınması önerildi. Serbest mühendislik ve 

girişimcilik fikrinin öğrencilere benimsetilmesi üzerine konuşuldu. 

 YÖK ve ilgili mevzuatın izin verdiği ölçüde fakültemizin diğer orman fakültelerinden, farklılaşarak, 

bölge koşullarına uygun şekilde iklim değişikliği vb. konularda uzmanlaşması önerildi. 

 Mevcut ders programı içeriklerinin sektörün istekleri ile uyumlu olduğu, ancak ilerleyen zamanlarda 

sektör isteklerine göre yeni derslerin açılmasının ve mevcut ders içeriklerinin gözden geçirilerek 

güncellenmesi konusunda çalışmaların devam etmesi önerildi. 

 Dünya su günü, Çevre günü gibi önemli gün ve haftalarda Orman Mühendisleri Odası, İzmir 

Orman Bölge Müdürlüğü ve İKÇÜ Orman Fakültesi olarak ortak etkinliklerin planlanması ve yapılması 

önerildi. 

 Mezunların harita, uzaktan algılama vb. alanlarda kullanılan cihaz ve yazılımları en etkin düzeyde 

kullanmasının önemli olduğu ve bununla ilgili alt yapı ve fiziki ortamın uygun hale getirilmesi önerildi. 

 Ege Ormancılık Araştırma Enstitüsü, Orman Mühendisleri Odası İzmir Şubesi, İzmir Orman 

Bölge Müdürlüğü ve İKÇÜ Orman Fakültesi olarak ortak çalışmalar (proje vb.) yapılması önerildi. 

 İzmir Orman Bölge Müdürlüğü ve özel sektörde çalışan deneyimli mühendislerin derslere konuşmacı 

olarak davet edilerek, tecrübe ve deneyimlerinin öğrencilere aktarılması konusunda çalışmalar yapılması 

önerildi. 

 Özel gün ve toplantılarda emekli veya çalışan meslek büyüklerinin etkinliklere davet edilmesi önerildi. 

 Ormancılıkla ilgili kitap veya yayın basımında İzmir Orman Bölge Müdürlüğü vb. kurumların mali destek 

sağlayıp sağlayamayacağının araştırılması önerildi. 

 

 Sosyal ve Beşeri Bilimler Fakültesi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Su Ürünleri Fakültesi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• 2021 yılının ikinci 6 aylık süreci 

açısından üyelerin görüşlerinin alınması. 

• Fakültemizde yürütülen eğitim öğretim, 

araştırma geliştirme, toplumsal katkı 

faaliyetleri hakkında üyelerin görüşlerinin 

alınması. 

• Fakültemiz akademik personeline yönelik 

eğiticilerin eğitimi süreçleri. 

• 2022 yılı hizmet içi eğitim planlamaları 

açısından görüşler alınması. 

• Fakültede 2021 yılının ikinci 6 ayında yürütülen 

faaliyetler anlatılmış ve 2021/03 ve 2021/04 sayılı 

Birim İç Kontrol Toplantı Tutanakları incelenmiştir. 

Fakültenin ikinci 6 aylık süreçte gerçekleştirdiği 

faaliyetler yeterli ve uygun bulunmuştur. 

• Bir önceki toplantıda alınan “eğitim-öğretim ölçme ve 

değerlendirme etkinliklerinin arttırılması” kapsamında 

öğrenci memnuniyet anketlerinin oluşturulduğu tespit 

edilmiş ve Fakülte yönetimi tarafından program 

değerlendirme uygulamalarının başlatılacağı ifade 

edilmiştir. 
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• Eğitim öğretim açısından izleme ve değerlendirme 

uygulamalarının arttırılması, araştırma geliştirme ve 

toplumsal katkı faaliyetleri açısından izleme ve 

değerlendirme mekanizmalarının tanımlanması 

kararlaştırılmıştır. 

• Akademik ve idari personele yönelik eğitim 

faaliyetlerinin arttırılması ve eğiticilerin eğitimi 

kapsamında planlamalar yapılması kararlaştırılmıştır. 

• Bu yıl içerisinde yapılacak olan hizmet içi eğitimlerin 

akademik, idari ve teknik personel olarak 

gruplandırılması ve ilgili alanlardaki eksikliklere göre 

planlamalar yapılması kararlaştırılmıştır. 

 Fakültenin 2021 Yılı Birim Faaliyet 

Raporu ve 2021 Yılı Birim İç 

Değerlendirme Raporunun incelenmesi. 

 2022 yılının ilk 6 aylık süreci açısından 

üyelerin görüşlerinin alınması. 

 Fakültemizde yürütülen eğitim öğretim, 

araştırma geliştirme, toplumsal katkı 

faaliyetleri hakkında üyelerin görüşlerinin 

alınması. 

 Fakültemiz akademik personeline yönelik 

eğiticilerin eğitimi süreçleri. 

 Fakültenin 2021 Yılı Birim Faaliyet Raporu ve 2021 

Yılı Birim İç Değerlendirme Raporu incelenmiş ve 

raporlarda belirtilen faaliyetlerin üzerine herhangi bir 

iyileştirilebilecek husus kaydedilmemiştir. 

 Fakültede 2022 yılının ikinci 6 ayında yürütülen 

faaliyetler anlatılmış ve 2022/03 ve 2022/04 sayılı 

Birim İç Kontrol Toplantı Tutanakları incelenmiştir. 

Fakültenin ikinci 6 aylık süreçte gerçekleştirdiği 

faaliyetler yeterli ve uygun bulunmuştur. 

 Bir önceki toplantıda alınan “eğitim öğretim, araştırma 

geliştirme ve toplumsal katkı faaliyetleri açısından 

izleme ve değerlendirme mekanizmalarının 

tanımlanması kararı” kapsamında yapılan faaliyetler 

incelenmiş ve Su Ürünleri Mühendisliği Program 

Değerlendirme uygulamaları ile bir toplumsal katkı 

faaliyeti olarak Deniz Canlıları Koleksiyon Merkezi 

süreçlerinde PUKÖ çevriminin tamamlanmasına 

yönelik gerçekleştirilen yeni yapılanmalar olduğu tespit 

edilmiştir. 

 Araştırma geliştirme kapsamında izleme ve 

değerlendirme mekanizmasına yönelik çalışmalar 

planlanması kararlaştırılmıştır. 

 Bir önceki toplantıda alınan “akademik ve idari 

personele yönelik eğitim faaliyetlerinin arttırılması ve 

eğiticilerin eğitimi kapsamında planlamalar yapılması” 

kapsamında, Üniversite genelinde yapılan eğitici eğitimi 

faaliyetlerinin duyurusunun yapıldığı ve Fakülte 
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performans göstergelerinde de belirtildiği üzere bu 

gösterge sayılarının arttığı tespit edilmiştir. 

 Gelecek dönemde de eğitici eğitimi faaliyetlerinin 

teşvik edilmesi ve bu performans göstergelerinin 

arttırılması kararlaştırılmıştır. 

 

 Tıp Fakültesi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Turizm Fakültesi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• İç ve dış paydaşlar ile öğrencilerin istek, 

talep ve beklentilerinin görüşülmesi 

• İç ve dış paydaşlar ile öğrencilerin istek, talep ve 

beklentileri belirlendi. Geleceğe yönelik planlar yapıldı. 

• Öğrencilerin teorik eğitimin pratikle geliştirilmesi için 

iş birliği kararı alındı. 

• Teknik gezilerin artırılması kararlaştırıldı. 

• Dış paydaşların deneyim aktarım yapmaları için 

derslere misafir olarak katılmaları kararlaştırıldı. 

• Lisansüstü eğitimlerin niteliğinin artırılması 

kararlaştırıldı. 

 

 Fen Bilimleri Enstitüsü 

İrfan Konur: 

 Üniversite-sanayi iş birliğinin önemine dikkat çekti.  

 Endüstrinin ihtiyacı olan projelerin öğrencilere tez olarak verilmesinin faydalı olacağını belirtti.  

 Üniversitelerin sanayicileri davet ederek ortak toplantılar yapılmasının ve öğrencilere seminerler 

verilmesinin önemine işaret etti. 

 Mühendislikte işletme ve finansman derslerinin verilmesinin yararlı olacağını söyledi. 

 Otomotiv ve savunma sanayi ile ilgili programlar açılmasını önerdi. 

Kamil Şirin: 

 Tezlerde ikinci danışmanlıkların sanayicilere verilmesinin yararlı olduğunu söyledi. 

 Nitelikli mezunların daha kolay istihdam edildiğini belirtti. 

 Sanayiden tecrübeli kişilerin üniversitede ders vermelerinin yararlı olacağını ifade etti. 

 Alan-dışı derslerin ve ikinci danışmanlığın teşvik edilmesi gerektiğini söyledi. 

 Yüksek lisans tezlerinin sanayi iş birliği ile yapılmasının önemine dikkat çekti. 

 Alan-dışı öğrencilere ayrı kontenjan verdiklerini ve bunun teşvik edilmesinin yararlı olduğuna inandığını 

söyledi. 

Haşim Ayten: 

 20 günlük Staj süresinin kısa olduğunu, daha uzun olması gerektiğini söyledi. 

 Bilgisayar ve yazılım mühendisliği tezsiz yüksek programlarının çok yararlı olduğunu belirtti. 

 İkinci öğretim tezsiz yüksek lisans derslerine devam edin, bunlar sizin tanıtım ve reklamınızı yapar, hatta 

sanayi iş birliği için fırsatlar oluşturur. 

 Farklı alanlarda çalışmak isteyenlere fırsat verilmeli. 
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 İş dünyasına giriş şeklinde bir dersin yararlı olacağını düşündüğünü söyledi. 

 Talep edilmesi halinde ders/seminer vermek üzere mühendis gönderebileceklerini ifade etti. 

 Mezunlarınız ile buluşmalar yapın, irtibatı kesmeyin. 

 Firma sahiplerinin beklentileri şunlar: lisansüstü öğrencinin firmasına da kazandırmasıdır çünkü firma 

ona zaman fırsat ve kaynak veriyor, bunun karşılığını almalı. Lisansüstü öğrenciler diğer çalışanlara da 

örnek olmalıdır. Firma ve çalışanın birlikte kazan-kazan olası gerekir. 

 Tez konularının firma ile ilgili olmasında yarar vardır. 

Erman Kaya: 

 Sanayiden tecrübeli kişilerin üniversitede ders vermelerinin yararlı olacağını ifade etti. Kendilerinin buna 

her zaman hazır olduklarını söyledi. 

 Enerji ile ilgili programların ihtiyaç olduğunu söyledi. 

 Üniversite-sanayi iş birliğinin önemine dikkat çekti.  

Bülent Toprak: 

 Araştırma Yöntemleri dersinin her bölüm tarafından ayrı ayrı açılmasının daha iyi olacağını söyledi. 

 İnşaat ve Orman Endüstri mühendisliğinin ortak program açmasını önerdi. (Ahşap yapılar için) 

Bahadır Yeşil: 

 Ar-Ge açısından yazılım teknolojilerine ve gömülü sistemler yazılımcılarına ihtiyaç olduğunu söyledi. 

 Platform-tabanlı yazılımların ihtiyaç olduğunu söyledi. 

 TÜBİTAK 2209 projelerinin çok verimli olduğunu söyledi. 

Doç. Dr. Serkan Koral: 

 Ana bilim dalları açısından öncelikli alanlar belirlenerek, bu alanlar üzerinde yoğunlaşılabilir. 

Doç. Dr. Hasan Bulut: 

 Sanayi-doktora programlarının aktive edilmesi gerekir. 

 TÜBİTAK 2240 projelerinin verimli olduğunu söyledi. 

 Tek disiplinli programların desteklenmesi gerektiğini söyledi. 

 Özellikle Ar-Ge birimi olan firmalarla temasa geçilmesi gerektiğini söyledi. 

 Firmaların sorunlarına yönelik tezler yapılmalı. 

 Firmalar ile protokol yapılabileceğini belirtti. 

 Yeni programlar açmanın ciddi külfet getirdiğini söyledi. 

 Birkaç firma ile ortak çalışmalar yürütülebilir dedi. 

Elif Kırtıloğlu: 

 Lisansüstü öğrencilerin kurum idarecilerinden derse gitmek için izin almalarının sorun olduğunu, bu 

konuda yardımcı olunabilmesi için özellikle kamu kurumları ile protokol yapılabileceğini söyledi. 

 Kurumların il müdürlüklerinin mükemmel veri kaynakları bulunduğunu, bunun veri işleme ve yapay zeka 

için değerlendirilmesi gerektiğini belirtti. 

Alif Diambu: 

 Öğrencilerin lisans eğitimlerinin lisansüstünde devam etmesinin çok faydalı olduğunu, lisans eğitiminin 

yeterli olmadığını söyledi. 

 Stajların çok verimli olduğunu söyledi. 

 Pratik uygulamaların artması çok iyi olur. 

 Üniversitenin akademik ve sanayi tarafı dengeli olmalı. 

 Proje yönetimi dersleri açılabilir, bu konu multidisiplin olmalı. 

 

 Yabancı Diller Yüksekokulu 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• Yüksekokulun faaliyetlerinin 

değerlendirilmesi ve öneriler 

• DEDAK akreditasyon çalışmalarının takip edilmesi, 

başvuru sürecinin tamamlanması ve gerekli hazırlıkların 

yapılması 

• Öğrenci memnuniyet anketlerinin ve öğretim elemanı 

program değerlendirme anketlerinin her dönem sonunda 

uygulanması ve elde edilen sonuçların raporlanarak 
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ilgili kişilerle paylaşılması ve gerekli önlemlerin 

alınması 

• Hazırlık sınıfı öğrencilerinin bahar döneminde fakülte 

derslerini ziyaret etmeleri uygulamasının devamının 

sağlanması 

• Yüksekokulumuz tarafından yürütülmesi planlanan 

yabancı dil kurslarının gerekli ve etkin tanıtımının 

yapılarak açılmasının sağlanması 

• Öğretim elemanlarının proje üretimi konusunda teşvik 

edilmeleri 

 

 Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• 2022-2023 Eğitim-Öğretim Yılı 

Beklentilerinin Görüşülmesi 

• Uygulama Dersi ve Yaz Stajı 

Kapsamında Alınabilecek Aksiyonların 

Belirlenmesi 

• Yüksekokulun Tanınırlığının Nasıl 

Arttırılacağı ile ilgili Değerlendirme 

Yapılması 

• Yaşlı Bakımı Programı Öğrencilerinin Uygulama Dersi 

ve Yaz Stajı kapsamında mesleki yeterlilik 

kazanabilmesi için, özel yaşlı bakım merkezleri ile 

paydaşlık görüşmeleri yapılması kararı alınmıştır. 

• Uygulama Dersi Kapsamında Klinik Uygulama için 

uygulama yerleri ve sayıları belirlenmiştir. 

• Karşılıklı paydaş beklentileri belirlenmiştir. 

• Yüksekokulun tanınırlığını arttırabilmek amacı ile birim 

sosyal medya hesapları oluşturulması tavsiye edilmiştir. 

 

 Biyomedikal, Test Kalibrasyon Uygulama ve Araştırma Merkezi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• Merkez faaliyetlerine yönelik bütçe 

araştırması (Kalibrasyon hizmetleri, 

Merkez test hizmetleri) 

• Merkez faaliyetlerine yönelik bütçe için Strateji ve 

Bütçe Daire Başkanlığından talep oluşturulmuştur. 

• Test hizmetlerinin başlamasıyla döner sermaye 

gelirlerinin kalibrasyon hizmet bütçesine aktarılması 

önerildi. 

 Merkez risk ve fırsat faktörleri - SWOT 

analizinin değerlendirilmesi 

 Merkez risk ve fırsat analizi yapılmış olup SWOT 

analizi değerlendirilmiştir. 

 2022 yılı değerlendirmesi (Hizmetler - 

Hedeflenenler - PUKO) 

 2022 yılı merkez bünyesinde tamamlanan ve devam 

eden projeler değerlendirildi. 2023 yılı planlanan 
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araştırmalar ve faaliyetler konusunda değerlendirilmeler 

yapıldı.  

 Merkez kalibrasyon ve test hizmetlerinin başlatılması 

konusunda değerlendirilmeler yapıldı. 

 

 İstatistik, Danışmanlık, Ölçme ve Değerlendirme Uygulama ve Araştırma Merkezi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Merkezi Araştırma Laboratuvarları Uygulama ve Araştırma Merkezi 

2022 yılında Birim Danışma Kurulu ile toplantı yapılmadığı belirlenmiştir. 

 

 Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• Merkezdeki ilk 6 ayın değerlendirilmesi ve 

önerileri 

• Reklam ve Duyuruların sağlanması 

• Kurs ve eğitimlerin düzenlemesine ilişkin 

öneriler 

 Her ay düzenli lHA kurslarının açılması ve verilerin 

saklanması, merkezdeki faaliyetlerin 

KDYS'ye yüklenmesi. 

 Sosyal Medya, afişler sms şeklinde duyuruların 

yapılması. 

 Mesleki Eğitim yönelik eğitimlerin artırılması 

 

 Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

Toplantı Gündemi Kararlar 

• UZEM Faaliyetlerinin iyileştirilmesi 

• Gelecek Dönemlerde Yapılacak Yenilikler 

• Arşivleme ve Risk Yönetimi 

• Eğitim Öğretim Usul ve Esaslarının tanımlanması ve 

bir sonraki toplantı döneminde değerlendirilmesi 

 Yeni açılacak Tezsiz Yüksek Lisans Programları 

hakkında iş akışın oluşturulması 

 Eski dönemlerde açılan kurs ve programların dijital 

dokümanların sistemde uygun bölümlerde 

kataloglanması 

 Olası dijital sorunlarda neler yapılabileceğinin 

değerlendirilip bir sonraki toplantıda önlemlerin 

konuşulması 

 Mevcut Sistemin İyileştirilmesi 

 Yeni Kurs ve Programlar 

 Risk Yönetimi 

 Eğitim Öğretim Usul ve Esaslarının hazırlanması 

 Yeni kurs ve programları hakkında haber ve 

duyuruların yapılması 
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 Eski dönemlerde açılan kurs ve programların 

yedeklerinin alınması 

 Alt yapı eksikliklerinin bir sonraki toplantı dönemine 

kadar tespit edilmesi 
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3. 2022 Yılı Birim Danışma Kurulu Faaliyetlerinin Değerlendirilmesi 

2022 yılında Danışma Kurulları ile toplantı yapan birimler; 

 Eczacılık Fakültesi 

 İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 

 Orman Fakültesi 

 Su Ürünleri Fakültesi 

 Turizm Fakültesi 

 Fen Bilimleri Enstitüsü 

 Yabancı Diller Yüksekokulu 

 Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 

 Biyomedikal Test Kalibrasyon Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Sürekli Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Uzaktan Eğitim Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 

2022 yılında Danışma Kurulları ile toplantı yapmamış olan birimler; 

 Diş Hekimliği Fakültesi 

 İslami İlimler Fakültesi 

 Mühendislik ve Mimarlık Fakültesi 

 Sosyal ve Beşeri Bilimler Fakültesi 

 Tıp Fakültesi 

 İstatistik, Danışmanlık, Ölçme ve Değerlendirme Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 Merkezi Araştırma Laboratuvarları Uygulama ve Araştırma Merkezi 

 

Birim danışma kurulları toplantı kararlarının değerlendirilmesi neticesinde iyileştirme ihtiyacı 

belirlenen hususlar; 

 Aktif faaliyet gösteren tüm birimlerde dış paydaşlar ve öğrencilerin yer aldığı danışma 

kurulu oluşturulmasının teşvik edilmesi 

 Danışma kurulu bulunan birimlerin düzenli toplantılar ile faaliyetlerini değerlendirme 

ve planlama aşamasında danışma kurulu görüşlerine yer verilmesi 

 Danışma kurulu toplantılarının 6 aylık periyotlarda her dönem yapılması ve toplantı 

rapor formatına uygun şekilde raporlanması 

 Toplantı gündemlerinin liderlik-kalite-yönetim, eğitim-öğretim, araştırma-geliştirme 

ve toplumsal katkı alanı faaliyetleri altında gruplanarak oluşturulması 

 Tamamlanan dönem faaliyetlerine ilişkin değerlendirmeler ışığında yeni dönemin 

planlamasında danışma kurullarından faydalanılması 

 Birim risk ve fırsat analizi çalışmalarına danışma kurullarının dahil edilmesi 



5070 sayılı Elektronik İmza Kanunu çerçevesinde, bu DEB elektronik imza ile imzalanarak yayımlanmış 

olup, güncelliği elektronik ortamda "İKÇÜ Kalite Doküman Yönetim Sistemi (KDYS)" üzerinden takip 

edilmelidir. 

 Birim Geri Bildirim Raporu ile birimlere iletilen iyileştirme ihtiyaçlarına yönelik 

çözüm önerisi geliştirilmesinde danışma kurulları görüşlerine yer verilmesi 

 Yeni döneme yönelik planlamaların soyut değil, somut ve ölçülebilir hedefler ile 

belirlenmesi 

 

Ek. 

Birim Danışma Kurulu Toplantı Tutanakları İKÇÜ Fileshare Linki için tıklayınız 

https://fileshare.ikc.edu.tr/index.php/s/XHl1UOPrIQviFxC

